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‘IW4 is een mooi en vitaal bedrijf’, dit geldt wederom voor het achterliggende jaar 2022. Waarin de 

wereld om ons heen sterk veranderde; naast de effecten van Covid-19, een oorlog op ons continent 

met als gevolg in de loop van het jaar forse prijsstijgingen. Dit heeft een groot effect op iedereen, 

waarbij IW4 volop inzet om in gesprek met onze medewerkers, tijdig problemen te signaleren en daar 

waar mogelijk goed te begeleiden.  

De Raad van Commissarissen kwam vele malen bijeen, dit in haar reguliere vergadering of ter 

voorbereiding in de financiële commissie, remuneratiecommissie dan wel in het overleg met de OR.  

Zo werd onder meer gesproken over het medewerkertevredenheidsonderzoek, het transitietraject, 

strategie en commercie, huisvesting en de financiën. In april verleenden de aandeelhouders de 

bestuurder en de Raad van Commissarissen decharge voor het in 2021 gevoerde beleid en het daarop 

gehouden toezicht. In de aandeelhoudersvergadering van november ontmoetten wij elkaar in de 

nieuwe samenstelling van de aangetreden wethouders. In dit jaar werd de heer Reyn Snouckaert van 

Schauburg herbenoemd voor de tweede termijn eindigend in 2026.  

Na het hanteren van de sloopkogel in december 2021 is volop gebouwd aan de nieuwe gezamenlijke 

locatie van IW4 en Wijkservice aan de Transformatorstraat. Zo vierden we samen feestelijk het hoogste 

punt op 7 juli 2022 en bezochten we in november tezamen in aansluiting op de 

aandeelhoudersvergadering de bouw. De komende periode wordt volop gewerkt aan de bouw om 

vervolgens in te inhuizen. Een hele klus maar met een prachtig resultaat in het vooruitzicht, immers 

een passend gebouw bij de werkzaamheden van IW4 en een gebouw in aansluiting op de huidige 

normen van duurzaamheid en elkaar ontmoeten.  

In dit jaar werd de eindevaluatie van het Transitietraject Variant 1+ afgerond, dit wordt in de komende 

periode van voorjaar 2023 besproken in de raden van onze drie gemeenten. Het externe bureau Iroko 

constateerde dat de gestelde doelen zoals vooraf bepaald zijn behaald. Dit zelfs binnen lastigere 

omstandigheden – waaronder Corona – dan voorheen aangenomen. Vanuit onze rol stellen wij vast 

dat dit resultaat door de grote inzet van alle medewerkers is behaald, waarbij het management en de 

bestuurder een heel belangrijke rol vervulden. Dit alles maakt dat de positie van IW4 stevig staat! 

Echter zoals het Iroko rapport ook stelt is de toekomstige houdbaarheid van de financiële prestaties 

van IW4 mede afhankelijk van de keuze van de gemeenten om al dan niet de taken of activiteiten bij 

IW4 te beleggen. Wij als commissarissen blijven ons inzetten om naast alle huidige activiteiten, ook 

nadrukkelijk met de gemeenten deze succesvolle infrastructuur ten volle te benutten voor de  

toekomst.  

Zoals ik dit verslag begon met ‘IW4 is een mooi en vitaal bedrijf’, wil ik graag eindigen door mede 

namens mijn collega-commissarissen af te sluiten met de complimenten voor alle medewerkers 

inclusief het managementteam en de bestuurder voor al het verrichtte werk!   
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